



浙江外國語學院

ZHEJIANG INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY

27 April 2015

Invitation to the 6th International Conference on Han Characters Education and Research

Prof. Shih Chung Hsien
Wenzao Ursuline University of Languages

Dear Prof. Shih,

I'm grateful to inform you that your submitted abstract has been accepted as paper presentation at the captioned conference. I am pleased to write on behalf of the Conference Organizing Committee to invite you to join the 6th International Conference on Han Characters Education and Research which will be held at Hangzhou, People's Republic of China, from 8 to 10 July 2015. The Conference is hosted by the Chinese Institute of Zhejiang International Studies University and co-hosted by the Korea Association for Education of Chinese Characters; Society for Korean Classical Chinese Education; Society for Korean Classical Chinese; Centre for Advancement of Chinese Language Education and Research, Faculty of Education, the University of Hong Kong; Ethnic Chinese Classic Texts and Characters Research Centre, Beijing Normal University; Graduate Institute of Teaching Chinese as a Second/Foreign Language, National Kaohsiung Normal University; Institute of Confucian Classics, National Kaohsiung Normal University; Department of Chinese Language and Literature, National Taitung University; Department of Applied Chinese and Graduate Institute of Teaching Chinese as a second Language, Wenzao Ursuline University of Languages; and Department of Chinese Language and Literature, National Quemoy University. Below are the details for your kind attention:

1. Location of Conference Venue:

Fangcaoyuan Hotel, Zhejiang International Studies University, Hangzhou City, Zhejiang, China.
Address: No.140, Wensan Rd, Wensan Campus of Zhejiang International Studies University. For details, please refer to Annex 1.

2. Date of Event

- 1) 8-10 July 2015 (Wednesday to Thursday: the Conference; Friday: Academic Exchange in Yuyao City).
 - 2) The Conference Opening will start at 9:00 AM on July 8th (Wednesday) and close at 8:00 PM on July 10 (Friday) after the Dinner banquet.
- Please register on July 7 (Tuesday) at the reception counter, Fangcaoyuan Hotel, Wensan Campus, Zhejiang International studies University. Contact Tel: +86-0571-88218188. For details, please refer to Annex 1.

3. Online Registration (Important for Accepted Presenters)

Accepted presenters should complete the Online Registration Form **by 30 April 2015** to guarantee the inclusion of your presentation in the Conference Programme. Please go to the Conference website to proceed: <http://www.cacler.hku.hk/conference15c/> (go to "Registration")

In case you have already registered online, please do not submit again to avoid duplicated application.

4. Conference Themes

- 1) Han character education: including theoretical framework, teaching and learning materials, pedagogical strategies, information technology in Han character education; classical Chinese or literary Chinese

地址: 杭州市文三路140号 邮政编码: 310012
No.140 WenSan Rd.Hangzhou.China



and so on.

- 2) Researches on Han character: including history of Han character, history of the study of Han character, philology of Han character, theoretical framework of Han character etc.
- 3) Main theme of the Conference: Han Characters Education
- 4) The Chairman of the conference is Professor Wang Chao of Zhejiang International Studies University.

5. Program (Tentative)

| | July 7 (Tue) | July 8 (Wed) | July 9 (Thu) | July 10 (Fri) | July 11 (Sat) |
|------------------|-------------------------|---------------------------|---|---|---------------|
| 9am – 12am | Registration / Check-in | Opening, keynote speeches | Parallel sessions | 1. Visit of Primary School Chinese Institute. 2. Attend a class: Han Characters Teaching in Primary School. 3. Comments of class teaching. 4. Project reports. 5. Visit of The Culture of Hemudu Site Museum and the relic. (Dinner Banquet) | Check-out |
| 12am – 1:30pm | | Lunch | Lunch | | |
| 1:30 pm – 5:30pm | Registration / Check-in | Parallel sessions | Keynote speeches, visit of Primary School Chinese Museum. | | |
| 6pm– 8pm | | Welcoming Banquet | | | |

6. Presentation and Full Paper Submission

- 1) The presentation language is Mandarin or Korean or English.
- 2) For poster presentation session, we will provide a displaying area only. Please bring your own material and stationery to fix your poster.
- 3) Those full papers submitted by accepted presenters via email to lihongxian2011@163.com before 15 June 2015 will be included in the Conference Proceeding in CD format. Please observe the Full Paper Submission Guideline on web <http://www.cacler.hku.hk/conference15c> to prepare your paper. When you submit the full paper, please attach the English version of the title, name of author(s), abstract and keywords. Please note that the submission of full paper is not a mandatory requirement, but the full papers submitted may be recommended to publish on Association for Education of Chinese Character (Korea) after review.
- 4) The Conference program rundown will be sent out via email to you before 20 June 2015, please pay attention to check.
- 5) It is highly recommended to have key points in both Chinese and English in your powerpoint (PPT) so as to allow participants coming from other countries to understand your presentation.

7. Expenses

- 1) Your Registration Fee has been waived.
- 2) Accommodation and traveling fee (incl. traveling between Airport and the conference venue) will be at your own expense.
- 3) The travelling fee to Yuyao on July 10 will be responsible by the Conference Organizer.
- 4) We are pleased to inform you that the Conference Welcoming Banquet on July 8 will be sponsored by the Korea Association for Education of Chinese Characters; Society for Korean Classical Chinese



浙江外國語學院

ZHEJIANG INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY

Education; Society for Korean Classical Chinese; Centre for Advancement of Chinese Language Education and Research, Faculty of Education, the University of Hong Kong; Ethnic Chinese Classic Texts and Characters Research Centre, Beijing Normal University; Graduate Institute of Teaching Chinese as a Second/Foreign Language, National Kaohsiung Normal University; Institute of Confucian Classics, National Kaohsiung Normal University; Department of Chinese Language and Literature, National Taitung University; Department of Applied Chinese and Graduate Institute of Teaching Chinese as a second Language, Wenzao Ursuline University of Languages; and Department of Chinese Language and Literature, National Quemoy University. And the Dinner banquet on July 10 will be sponsored by Primary School Chinese Institute of Yuyao City.

8. Accommodation

We recommend Fangcaoyuan Hotel (within the University campus) or Quanji Hotel (near the University campus) for you. If you reserve the recommended hotel via us, you can enjoy the following special room rate. To facilitate the room reservation, please write down the details at the Online Registration Form.

| | |
|-------------------|--|
| RMB110-150/night | half-room price (shared room with another participant) |
| RMB 220-300/night | One-room price (single, double or triple) |

[Note] The above price includes daily breakfast and service fee.

9. Inquiry

Should you have any inquiry, please feel free to contact us via email to lihongxian2011@163.com, or by phone (+86-0571-88218236, Teacher Mao).

Organizing institution bar code of Zhejiang International Studies University (浙江外國語學院組織機構代碼): 47000531-6

Looking forward to meeting you at this exciting event!

Yours sincerely,

Organizing Committee,
the 6th International Conference on Han Characters Education and Research
Zhejiang International Studies University



地址: 杭州市文三路140号 邮政编码: 310012

No.140 WenSan Rd.Hangzhou.China



浙江外國語學院

ZHEJIANG INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY

第六屆「漢字與漢字教育」國際研討會 正式邀請函

文藻外語大學
施忠賢副教授台鑒：

本屆研討會由中國浙江外國語學院主辦，韓國漢字漢文教育學會、韓國漢文教育學會、韓國漢文學會、香港大學中文教育研究中心、北京師範大學民俗典籍文字研究中心、高雄師範大學華語文教學研究所、高雄師範大學經學所、台東大學華語文學系、文藻大學應用華語系、金門大學華語文學系合辦。經過數月的籌備，現已準備就緒。閣下向本研討會提交之論文摘要，獲大會評審通過，特以專函邀請閣下蒞臨。現將有關事項奉告如下：

一、地點

中國 杭州 浙江外國語學院芳草苑賓館（地址：浙江省杭州市文三路 140 號浙江外國語學院文三路校區內）

二、日期

2015 年 7 月 8-10 日(星期三至四兩天杭州會議，星期五余姚學術交流)，會議將於 7 月 8 日(星期三)上午 9:00 正式開幕,7 月 10 日(星期五)下午約 20:00 (宴請晚宴後)結束。

報到：2015 年 7 月 7 日(星期二)全天在芳草苑賓館一樓大廳報到（地址：浙江省杭州市文三路 140 號浙江外國語學院文三路校區內，總台電話：0571--88218188），位置見【附件 1】。

三、與會手續

閣下須於 2015 年 5 月 15 日前，完成網上報名程序，以確定參與意向。詳情請到研討會網頁：<http://www.cacler.hku.hk/conference15c>〔“與會手續”〕。

如 閣下經已填寫，則無須重複再提交。

四、主題

（一）漢字教育：包括漢字教育理念、漢字教育材料、漢字教育方法、漢字教育技術、文言文教育等。

（二）漢字研究：包括漢字史、漢字學史、漢字基礎理論、漢字考釋與整理等。

本次研討會重點研討漢字教育問題。

本次研討會主席為浙江外國語學院汪潮教授。



五、日程

| | 7月7日 (星期二) | 7月8日 (星期三) | 7月9日 (星期四) | 7月10日 (星期五) | 7月11日 (星期六) |
|-------------------|---------------|----------------|---------------------------------|---|----------------|
| 上午 9:00-12:00 | 報到 | 開幕式、 大會主題講演 | 分組主題講演 | 一、參觀：小學語文 研究院 | 上午離會 |
| 中午 12:00- 1:30 | | 午餐 | 午餐 | 二、聽課：小學漢字 教學 | |
| 下午 1:30-5:30 | 報到 | 分組主題講演 | 一、大會主題 講演 二、參觀小學 語文博物館 | 三、課堂點評 四、專題報告 五、參觀河姆渡文化 博物館與遺址 (宴請晚宴) | |
| 晚上 6:00-8:00 | | 歡迎晚宴 | | | |

六、發表報告及提交論文全文

- 1) 發言用語為中文普通話或韓國語或英語。
- 2) 有關海報展示，大會只提供場地，展示材料及文具請自行準備。
- 3) 請閣下于 2015 年 6 月 15 日前把論文電郵至 lihongxian2011@163.com，便可收錄於研討會派發的論文光碟(CD Rom)。主辦單位尊重與會者全文繳交之意願，提交全文者，或推薦于韓國出版之《漢字漢文教育》期刊。為提升會議論文品質，懇請各位於期限內交付全文（題目、作者姓名、摘要、關鍵字需要增加英文版）。論文格式請參考研討會網頁(<http://www.cacler.hku.hk/conference15c/>)。
- 4) 大會具體日程將於 6 月 20 日前發到各位郵箱，請注意查收。
- 5) Powerpoint (PPT)上若能有漢語和英語對應，將令更多不同國籍之與會者受益。

七、費用

- 1) 閣下之會費全免。
- 2) 住宿及往返旅費，包括機場、車站與會場之間的交通，敬請自理。
- 3) 去余姚參觀的交通費用由大會負責。
- 4) 7 月 8 日晚宴由韓國漢字漢文教育學會、韓國漢文教育學會、韓國漢文學會、香港大學中文教育研究中心、臺灣高雄師範大學華語文教學研究所、高雄師範大學經學所、台東大學華語文學系、文藻大學應用華語文系、金門大學華語文學系共同宴請；7 月 10 日晚宴由余姚市小學語文研究院宴請。

八、住宿

- (一) 浙江外國語學院文三校區芳草苑賓館（校內）或全季賓館（校外：文三路 121 號）



浙江外國語學院

ZHEJIANG INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY

(二) 經大會代訂以上酒店的特價如下(如須大會代訂酒店,請在網上報名表上清楚填寫所需資料,俾便辦理):

| | |
|------------------|--------------------|
| 每晚人民幣: 110-150 元 | 以一人占半房計(與另一位與會者合住) |
| 每晚人民幣: 220-300 元 | 包房計(單人、雙人或三人) |

備註: 以上價格已包括早餐及服務費。

九、查詢

如有查詢,請電郵至 lihongxian2011@163.com,或與浙江外國語學院毛老師聯絡。

(電話: 0571—88218236)

浙江外國語學院組織機構代碼: 47000531-6

第六屆「漢字與漢字教育」國際研討會組委會

浙江外國語學院

2015年4月27日



浙江外國語學院

ZHEJIANG INTERNATIONAL STUDIES UNIVERSITY

附件 1:



地址: 杭州市文三路140号 邮政编码: 310012
No.140 WenSan Rd.Hangzhou.China

